

Title (en)

Part of a case with a striking sheet metal and/or a striking plate.

Title (de)

Zargenteil mit Schliessblech und/oder Schliessplatte.

Title (fr)

Partie de châssis avec une gâche en tôle et/ou une gâche en forme de plaque.

Publication

EP 0098365 A2 19840118 (DE)

Application

EP 83104634 A 19830511

Priority

DE 8218022 U 19820604

Abstract (en)

Fitted on a case, more exactly on the case part on the locking side, is a striking metal sheet (8) and/or a striking plate (25). Both possess at least two fastening bores (for example 11, 16; 31, 34), of which the first is assigned a profile strip (3) of the case or of this case part and the second is assigned the tongue-and-groove connection (5). In this arrangement, the screw head of a screw (23, 35) passing through the second fastening bores (15, 16, 17; 34) is situated against the rear side (24) of this case part, the said rear side being movable to face a wall or the like. Accordingly, these screws are inaccessible, whereas access can be had to the screws (22, 30) screwed into the profile strip (3) in counter-direction, even with the case installed. By virtue of the inaccessibility of the screws (23, 35) with the case installed, security against theft is increased. <IMAGE>

Abstract (de)

An einer Zarge, genauer genommen am schließseitigen Zargenteil, wird ein Schließblech (8) und/oder eine Schließplatte (25) eingebaut. Beide besitzen wenigstens zwei Befestigungsbohrungen (z.B. 11, 16; 31, 34), von denen die erste einer Profilleiste (3) der Zarge bzw. dieses Zargenteils und die zweite der Nut-und-Feder-Verbindung (5) zugeordnet ist. Dabei befindet sich der Schraubenkopf einer die zweiten Befestigungsbohrungen (15, 16, 17; 34), durchsetzenden Schraube (23, 35) an der einen Wand od. dgl. zukehrbaren Rückseite (24) dieses Zargenteils. Diese Schrauben sind demnach unzugänglich, während man an die in Gegenrichtung in die Profilleiste (3) eingedrehten Schrauben (22, 30) auch bei eingebauter Zarge herankommt. Aufgrund der Unzugänglichkeit der Schrauben (23, 35) bei eingebauter Zarge erhöht sich die Diebstahlssicherheit.

IPC 1-7

E06B 1/04

IPC 8 full level

E05B 15/02 (2006.01); **E06B 1/52** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 15/0205 (2013.01); **E06B 1/52** (2013.01)

Cited by

DE29721351U1; EP0839976A3; DE202010008345U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0098365 A2 19840118; EP 0098365 A3 19840307; DE 8218022 U1 19821118

DOCDB simple family (application)

EP 83104634 A 19830511; DE 8218022 U 19820604